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Ha BES

Dank voor verwoorden van mijn vraag. Het “maar er ook niet teveel van verwachten” baart wij dan weer grote zorgen. lk vraag mij

gewoon af wat nou echt de impact is van dit soort werkgroepen en de resultaten.

grt

ven:IEEE,EXEC) BE IE (ED)<IEEC iv.

Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 15:23

Aan: fs

12e (88) @minvws.nl>

CC: at: ( <| @minvws.nl>; EB LEE eminvws.ni>
Onderwerp: RE: Lessen impactanalyse

Klopt, van de protocollen naar de volgende werkgroep..

Goede vragen! De werkgroep heeft als doel om opties in kaart te brengen om de schade van de pandemie op gezondheid,
economie en maatschappij te beperken. De maatschappelijke impactnalayse die ik je stuurde is hierbij stap 1. Het doel van deze

stap is om terug te kijken en lessen uit de afgelopen 10 maanden te trekken. Volgende stap is om (aan de hand van de

scenario’s die VWS maakt rondom vaccinatie en testen) in kaart te brengen waar bewegingsruimte die vrijkomt de komende

periode het beste ingezet kan worden. Dus: als grootschalig testen mogelijk is, zetten we dit dan in bij scholen of om de horeca

weer te openen. Daarnaast wordt gekeken naar opties voor flankerend beleid.

Kort gezegd is het een manier om via een ander kanaal beleidswensen onder de aandacht te brengen. Gegeven dat er meerdere

van dit soort werkgroepen en fiches zijn lijkt het me goed om hier wel op aan te haken, maar er ook niet teveel van verwachten

Helpt dit? Prima als jullie maandag wat aan kunnen leveren, dank!

Groeten

ven EXE 1. RENE) MERE mins
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@minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Lessen impactanalyse

+= IEE

Tijdje geleden sinds de protocollen ©

Interessante materie... Wat gaat er gebeuren met dit document nadat het langs het MCC is geweest ? En hoe kan dat helpen met

onze beleidsprio’s ?

Wij merken dat er op veel plekken fiches langsvliegen, dus goed om dat even te snappen....

We hebben aanvullingen op het document, maar moet nog een finale klap op. Ok als IEEE (onze nieuwe ||EEE
5.1.2e dat maandag aan je sturen?

Groet,
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Namens VWS neem ik deel aan een werkgroep onder leiding vandEHet doel van de werkgroep is om de

gevolgen van COVID-19 op economie, gezondheid en samenleving integraal in beeld te brengen. We maken daar een

maatschappelijke impact analyse, hierin kijken we terug naar de afgelopen 9 maanden en trekken we lessen voor de toekomst.

In de bijlage staat het voorlopige document. Zoals je ziet wordt er aardig wat geschreven over leefstijl en staat er ook nog

behoorlijk wat op PM. Hebben jullie hier aanvullingen bij? Het gaat dan concreet over welke lessen voor wat betreft leefstijl we
kunnen trekken en welke concrete acties hieraan verbonden moeten worden.

Het document wordt volgende week geagendeerd in het DOC en daarna besproken in ACC/MCC. Mijn inziens kan het een mooi

opstapje zijn om wat beleidswensen (zoals ook opgenomen in het RRF-fiche) onder de aandacht van bewindspersonen te

brengen.

Ik hoor graag of jullie hier aanvullingen hebben. Idealiter ontvang ik deze nog deze week. Als jullie meer tijd nodig hebben dan

hoor ik het graag zodat ik dat kan doorgeven in de werkgroep.

Veel dank en groeten,


